公司名稱 泰安產物保險股份有限公司

商品代碼 2014102110703

商品名稱 泰安產物貨物運輸保險U.S. EconomicandTradeSanctionsClause

申報頻率 事實發生或內容異動之日起三十日內更新

除外不保條款 Whenever coverage provided by this policy would be in violation of any U.S.

economic or trade sanctions such as, but not limited to, those sanctions administered and enforced by the U.S. Treasury Department's Office of Foreign

Assets Control ("OFAC"), such coverage shall be null and void.

Similarly, any coverage relating to or referred to in any certificates or other evidences of insurance or any claim that would be in violation of U.S. economic or trade sanctions as described above shall also be null and void.

除外不保條款 美國政府規定禁止往來貿易國家或地區除外不保條款:

不論任何時候,只要保單承保內容違背U.S. Economic And Trade Sanction 之約定,其承保內容無效。同樣的,當任何保單、保險證之內容或理賠違反U.S. Economic And

Trade Sanction 之約定,其承保內容無效。